
PROTOKOLL

vid sammanträde med överstyrelsen och fotbollssektions
styrelsen på Stadion den 31/8/54.

Närvarande:
från ÖS: Dunér, från fotboll: Bergh,

Nordlund, Sandberg,
Rinman, Lundqvist,
Norén, Malmgren.
Liliequist

(Då sammanträdets öppnande försenats maste Nordlund på 
ett tidigt skede upphöra med sin närvaro)

§ 1.
Ordf. Åke Dunér Öppnade sammanträdet.

§ 2.
Redogörelse för hur den nya bandystyrelsen planerat för 

sin säsong lämnades av Dunér. Beräknade kostnader: kr. 17.000. I 
denna post ingick som en väsentlig del utgifter för ett antal 
spelareförstärkningar och träningsmatcher före seriesäsongen. Ordf. 
meddelade att ÖS var beredd sanktionera det äskade anslaget.

Sandberg uttalade ett varningsord, då han erfarit att 
inte ens för en klubb som AIK en allsvensk bandysäsong ekonomiskt 
burit sig. Att för övrigt satsa stort på bandyn genom att bygga 
upp ett lag nästan helt på värvade spelare fann Sandberg kunna 
skada föreningens anseende och goodwill, Sandberg ifrågasatte för 
övrigt om det fanns något verkligt underlag för bandyn bland ung
domen inom Stockholm,

Malmgren ifrågasatte om föreningen/fotbollssektionen 
hade råd bevilja ett anslag av den begärda storleksordningen.

Bergh ansåg att i motsats till Sandbergs uppfattning 
ett faktiskt och stort intresse fanns för bandyn i huvudstaden 
och att en plats i allsvenskan innebar bandysektionens självför
sörjning,

Liliequist och Dunér anmälde samma uppfattning. Ytter
ligare meningar om fördelen att göra ett nytt försök att djärvt 
satsa på att i enlighet med bandystyrelsens intentioner nå en all
svensk plats gjorde sig gällande.

Sedan det framkommit, att en möjlighet till inkomster 
på framför allt seriematcherna förelåg med c:a 2.000 kronor, be
slöts medge bandystyrelsen rätt att förfoga över 15.000 kronor.

§ 3.
I fråga om tränaren Soos "uthyrning” till Svenska Fotboll

förbundet meddelades att sektionsstyrelsen ej givit något sådant 
tillstånd. Malmgren framhöll, att Soo fått tillstånd att själv 
avgöra om han ville ifrågakomma för dylikt engagemang. Sandberg 
kompletterade med upplysningen att Fotbollförbundet ställts i en 
nödsituation, då tränaren Raynor lämnat sin anställning , varför 
kontakt tagit med representanter för DIF:s fotbollsstyrelse och 
Soo. Engagemanget skulle gälla träningsjobb vid alla landskamper 
och ett par tre träningsläger. För motsvarande uppgifter hade 
AIK:s tränare Raynor anställts av förbundet för 4.000 kr., varav 
tränaren fått hälften och AIK behållit den andra hälften. För 
Soos engagemang under hösten 1954 kunde ett belopp på 2.000 kr. 
bli aktuellt. Hur fördelningen av detsamma skulle ske hade ej 
diskuterats, eftersom ännu inte något beslut fattats om hur Soo 
skulle anlitas av förbundet. Besked härom hade utlovats men ännu 
ej erhållits, varför Sandberg åtog sig att snarast skaffa fram 
sådant.

Om det också kunde anses diskutabelt om DIF hade något in
tresse att förmera Soos träningsinkomster och samtidigt störa 
rytmen med träningsarbetet inom sektionen, framhöll sektions
styrelsen att föreningens goodwill inom förbundet var värt ett 
dylikt "offer".
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§
Meddelades, att fotbollssektionen /Lyberg/ förberett 

en turné efter seriesäsongen till Rumänien, där fyra matcher kunde 
anses klara. Eventuellt skulle på hemresan en match även spelas 
i Ungern. Då underhandlaren Lyberg ej var närvarande vid samman
trädet, utlovade sektionsstyrelsen inkomma med närmare uppgifter.

§ 5.
Diskuterades sektionens utgivande av ”Officiell handbok 

1954-55, som utom att ha flera stora förtjänster tyvärr även råkat 
bli utrustad med en del skönhetsfel. Det framkom att sektionssty
relsen ej beretts tillfälle studera verket i korrektur. Vid ett 
förnyat utgivande ansåg sig samma styrelse kunna garantera, att 
den skulle skaffa sig sådant studietillfälle.

§ 6.
Diskuterades olika lägenhetsfrågor och ifrågasattes om 

föreningen ekonomiskt skulle engageras i flera aktuella behov 
att hjälpa spelare med ordnande av bostadsfrågor.

§ 7.
Rinman tog upp frågan om inte tiden nu var inne, då det 

börjat regna manna, att fondera en del Överskottsmedel i en obli
gationsfond eller motsvarande. På förslag av Sandberg beslöts ge 
Rinman, Malmgren och Nils Ljung 1 uppdrag att utarbeta förslag 
i frågan.

§ 8.
Då redovisning ännu ej inkommit från fotbollens Fjärran 

Östern-turne hösten 1953, efterlyste Rinman dylik redovisning för 
att kunna färdigställa det bokslut, som i övrigt var i det när
maste klart. Lundqvist, kassör på turnén, meddelade, att en del 
växelkurstransaktioner varit av besvärligt slag och först i dagar
na klarats upp. Sedan detta gjorts avsåg han att med det snaraste 
färdigställa redovisningen.

§ 9.
Efter ytterligare en del diskussion i olika fotbollsange

lägenheter avslutades sammanträdet av ordföranden.


